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Double Mirror Octopus 
 
 
Thank you for purchasing the 7even Double Mirror Octopus. It has been checked & tested before 
leaving our factory. Please carefully read the following details for safe & proper operations 
 
CAUTION 
 This is NOT a toy! Keep away from children below the age of 12 years old 
 Do not stop the ball rotation manually, as this damages the inside motor! 
 Do NOT open the Double Mirror Octopus base! 
 Not suitable for household room Illumination 
 Indoor use only! 
 
OPERATION 
 Carefully unpack the Double Mirror Octopus from the box 
 Before every operation, check the unit & USB cable for visible damage or cracks. In case of any 

damage, do NOT operate the unit 

Battery operation – only use Alkaline batteries: 

 Use a screwdriver & open the bottom side battery compartment. Insert 3x AA batteries (follow 
the polarity marking ‘+’ & ‘-’), then close the compartment see 

USB operation – remove all batteries before operation via USB cable! 

 Connect the supplied USB cable to the base USB-C socket & your USB port / USB power supply 
/ power bank 

 Setup the Party Octopus on a flat & firm surface 
 Push the on/off switc to switch the unit on 
 
The unit is suitable for hanging setup – danger of serious injury! 
 Be extremely careful for overhead / hanging installation! Risk of serious injuries! Make 100% 

sure that the unit is properly secured. Double check the installation before every operation! 

 Lamp holders can be adjusting freely, to achieve your desired light effect 
 The darker the environment, the more sparkling the lamp light effect 
 
TROUBLESHOOTING 
 No light & no turn: is the unit switched on? 

Battery operation: are all batteries full & installed correctly? Only use new Alkaline batteries 
USB operation: is the cable connected properly?  

 No turn: make sure that no packing materials or other parts are blocking the movement 
 If there are continuous problems contact your local customer service for support 
 
TECHNICAL SPECIFICATIONS 
USB:  USB-C 5V socket 
Batteries: 3x AA Alkaline batteries 
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Bedienungsanleitung - Deutsch - 
- bitte aufbewahren - 
 
 
 
 

Spiegelkugel Party Set 
 
 
Vielen Dank dass Sie sich für das 7even Spiegelkugelset entschieden haben. Der Artikel wurde vor 
dem verlassen der Fabrik sorgfältig getestet. Bitte beachten Sie folgende Hinweise für die sichere 
und korrekte Benutzung: 
 
ACHTUNG 
 Der Artikel ist kein Spielzeug! Nicht geeignet für Kinder unter 12 Jahren! 
 Nicht die Dreh-Bewegung der Kugel stoppen, da dadurch der Motor beschädigt wird! 
 Niemals das Artikel-Gehäuse öffnen! 
 Nicht zur Raumbeleuchtung im Haushalt geeignet 
 Ausschließlich zur Verwendung in Innenräumen! 
 
BETRIEB 
 Packen Sie den Artikel vorsichtig aus 
 Vor jeder Benutzung das Netzteil & das Kabel auf Beschädigungen überprüfen. Den Artikel 

keinesfalls verwenden wenn Sie eine Beschädigung finden! 
Batteriebetrieb – ausschließlich Alkali-Batterien verwenden 
 Öffne mit einem Schraubendreher das Batteriefach auf der Artikel-Unterseite 
 3x AA Batterien gemäß den Pol-Markierungen (" + " & " – ") einsetzen. Das Batteriefach 

schließen 
USB-Betrieb - vor USB-Betrieb alle Batterien entfernen! 
 Verbinde das beiliegende USB-Kabel mit der Basis & einem regulären USB-Anschluss / USB-

Netzteil / Powerbank 
 Stelle den Artikel auf eine flache & stabile Oberfläche 
 Zum Einschalten den Ein-/Aus-Schalter betätigen 
 Tipp: je dunkler die Umgebung, desto effektvoller die Licht- & Farbspiele 
 
Hänge-Montage - Gefahr schwerer Verletzungen! 
 Stelle 100% sicher dass der Artikel sicher befestigt ist und nicht herabfallen kann.  Prüfe die 

Installation vor jeder Benutzung! 
 
FEHLERBEHEBUNG 
 Keine Drehung & kein Licht: ist der Artikel eingeschaltet? 

Batteriebetrieb: sind die Batterien ordnungsgemäß eingesetzt?  
USB-Betrieb: ist das USB-Kabel ordnungsgemäß verbunden? 

 Keine Drehung: prüfen Sie ob Verpackungsmaterial etc. die Drehbewegung blockiert 
 Bei fortdauernden Problemen kontaktieren Sie bitte Ihren lokalen Händler 
 
TECHNISCHE DATEN 
USB:  USB-C 5V 
Batteries: 3x AA Alkali Batterien 
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